
Vragen van de SP aan wethouder Jaeger over Leegstand Winkels Hilvertsweg 
 

Onlangs trof de SP tijdens haar Buurten in de Buurt activiteit vele leegstaande winkels aan de 

Hilvertsweg. Een treurige aanblik en een zorgelijke ontwikkeling. 

1. Is het college op de hoogte van de toenemende leegstand van winkels aan de Hilvertsweg? 

2. Heeft het college gesprekken met eigenaren over deze leegstand (in ieder geval het onderhoud 

moet wel op orde blijven of wellicht is alternatief gebruik optioneel)  

3. Heeft het college plannen of gedachten over hoe om te gaan met deze leegstand? Is de 

'leegstands' manager daar bijvoorbeeld actief of zijn er iedereen over transformatie of 

herbestemming?  

Fractie SP 


